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Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Tisdagen den 5 december 2017 kl. 8.00-12.00 

Sammanträdesrum Märtasalen, Storgatan 8, Ljungby 

Beslutande Magnus Gunnarsson (M), ordförande 

Carina Bengtsson (C) 

Caroline Holmqvist Henrysson (S), ersättare för Anne Karlsson (S) 

Ann-Charlotte Wiesel (M) 

Jan Sahlin (M) 

Irene Olofsson (C) 

Lars Solling (L) 

Conny Simonsson (S) 

Magnus Carlsson (S) 

Håkan Bengtsson (S) 

Gun Lindell (S) 

Kerstin Wiréhn (V) 

Jan Lorentzson (SD) 

Christer Henriksson (KD) 

Roland Johansson (ALT) 
 
Övriga 
deltagande 

 

Lars-Ove Johansson (C), ej tjänstgörande ersättare 

Judit Svensson (C), ej tjänstgörande ersättare 

Christer Ivarsson (MP), ej tjänstgörande ersättare 

Jonas Jönsson, kommunchef 

Eva-Marie Norén Holgersson, kommunsekreterare 

Trond Strangstadstuen, fastighetschef, § 164 

Emeli Harrysdotter Klasa, upphandlare, § 165 

Jimmie Nilsson, gymnasiechef, §§ 165-166 

Fredrik Koch, företagslots, §§ 167-168, 178 

Maria Johansson, landsbygdsutvecklare, §§ 169-171 

Jan-Erik Magnusson, controller, § 172 

Katrin Nilsson, kanslichef, § 174 

Björn Vikström, planarkitekt, § 175 

Johan Håkansson, planarkitekt, § 175 

Milma Danielsson, planarkitekt, § 175 

Nihad Hodzic, verksamhetschef socialförvaltningen, § 178 

 
Åhörare 2 

Justerare Håkan Bengtsson 

Justeringens  
tid och plats Kansliavdelningen den 7 december 2017  

Paragrafer 163-178   
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Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 

  

Ordförande Magnus Gunnarsson 
  

Justerare Håkan Bengtsson 
  

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 5 december 2017 

Överklagningstid 8 – 29 december 2017 

Anslaget nedtaget 2 januari 2018 

Förvaringsplats 
för protokollet Kansliavdelningen, Olofsgatan 9, 341 83 Ljungby 

  

Underskrift Lena Karlsson 
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Ks § 163      

 

 

Fastställande av dagordning 
 
Beslut 
Ärende nr 16, Uppföljning av projekt Blåljusinstruktör, utgår från dagordningen 

och redovisas istället under kommunstyrelsens sammanträde i januari.
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Ks § 164  Ks2017/0361 050 

 

 

Tilläggsäskande, ny- och ombyggnation av Bergalyckan 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att begära ytterligare investeringsmedel om 

17 miljoner kronor hos kommunfullmäktige, för genomförandet av ny- och 

ombyggnation av förskolan Bergalyckan. 

 

Reservation 
Jan Lorentzson (SD) reserverar sig mot beslutet. 

 
Sammanfattning av ärendet 
I investeringsbudgeten 2017 och 2018 finns medel avsatta för ny- och 

ombyggnation av förskolan Bergalyckan i Lagan. Byggstart är planerad våren 

2018 och färdigställande sommaren 2019.  

 

Byggprojektet är upphandlat som totalentreprenad och tidsfrist för att lämna in 

offert gick ut 2017-09-29. Lägsta inkomna offert ligger över avsatt budget.  

Om kommunen ska gå vidare och teckna avtal på totalentreprenad baserat på 

utförd upphandling, krävs det en utökning av investeringsbudget med 17 000 

tkr. Detta inkluderar då kostnad för optioner på solcellsanläggning och biologisk 

avloppsrening. Upphandlingsenheten och fastighetsavdelningen har då redan 

förhandlat om pris med den aktör som lämnat lägsta offerten. Sista frist att 

skriva avtal med totalentreprenör är 2017-12-29.  

 

Förklaringen till skillnaden mellan budgeterad kostnad och lägsta inkomna 

offert kan dels ses i att entreprenadsmarknaden präglas av en högkonjunktur och 

dels i det att aktuella projekt storleksmässig ligger i ett mellanskede som för 

många entreprenörer inte matchar deras organisation.  

 

Alternativet till att bevilja utökad budget och teckna avtal med företaget som har 

lämnat lägst offert, är att förenkla den projekterade lösningen för att därefter 

göra en ny upphandling. Konsekvensen skulle då bli ytterligare försening och 

sämre kvalité för den nya förskolan, skriver tekniska förvaltningen. Det är dock 

osäkert om ny projektering och upphandling skulle resultera i en lägre 

projektkostnad.  

 

Tekniska nämndens arbetsutskott beslutar den 7 november 2017 att lyfta en 

begäran om tillägg på 17 000 tkr för genomförandet av ny- och ombyggnation 

av förskolan Bergalyckan, till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar att äska 

om ytterligare investeringsmedel hos kommunfullmäktige om 17 miljoner 

kronor för genomförandet av ny- och ombyggnation av förskolan Bergalyckan. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade också att en politisk styrgrupp 

tillsätts för projektet. Styrgruppen består av presidierna från kommunstyrelsen, 

barn- och utbildningsnämnden och tekniska nämnden. Styrgruppen 

sammankallas för ett första möte i januari. 

 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse 2017-10-22. 

Tekniska nämndens arbetsutskotts yttrande 2017-11-07. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 

 

Yrkanden 
Jan Lorentzson (SD) yrkar avslag på arbetsutskottets förslag till beslut. 

 

Magnus Carlsson (S), Conny Simonsson (S), Ann-Charlotte Wiesel (M) och 

Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att avslå arbetsutskottets 

förslag enligt Lorentzsons (SD) yrkande eller bifalla arbetsutskottets förslag 

enligt Magnus Carlssons (S) med flera yrkande. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar att bifalla arbetsutskottets förslag.
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Ks § 165  Ks2017/0121 612 

 

 

Svar på motion om idrottsutbildning för flickor, med 
inriktning ishockey 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen anses 

besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Matija Rafaj (S) har lämnat in en motion där de vill att man utreder 

möjligheterna för ett lokalt och/eller nationellt ishockeygymnasium (NIU) för 

tjejer på Sunnerbogymnasiet.  

 

Barn- och utbildningsförvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse att de har varit i 

kontakt med ishockeyföreningen IF Troja Ljungby för diskussion om eventuell 

samverkan. Föreningsstyrelsen beslutade dock våren 2017 att inte satsa på en 

ishockeyprofil för flickor. 

 

Barn- och utbildningsnämnden och kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige att besluta att motionen anses besvarad. 

 

Kommunfullmäktige beslutar den 25 september 2017 att återremittera motionen 

för att utreda om det finns någon gymnasieskola där tjejer tränar med killar, hur 

verksamheten fungerar och samverkan mellan skola och förening. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör i en tjänsteskrivelse den 2 november 

2017 hur två gymnasieskolor, i Leksand respektive Jönsköping, samverkar med 

ishockeyklubbar. 

 

Barn- och utbildningsnämnden beslutar den 22 november att återigen föreslå 

kommunfullmäktige att besluta att motionen anses besvarad.  

 

Beslutsunderlag 
Motionen 2017-04-10. 

Kommunfullmäktiges beslut om återremiss 2017-09-25. 

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-02. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2017-11-22. 
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Ks § 166  Ks2017/0111 612 

 

 

Svar på motion om lokalt ishockeygymnasium 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen anses 

besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Matija Rafaj (S) lämnat in en motion där han yrkar att kommunen ska utreda 

möjligheter till ett lokalt ishockeygymnasium för killar. Detta för att 

Sunnerbogymnasiet främst ska vara för våra egna invånare och för att tillgodose 

de behov och utmaningar som finns i vår kommun, skriver Rafaj (S). 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse att de har varit i 

kontakt med ishockeyföreningen IF Troja Ljungby för diskussion om eventuell 

samverkan. Föreningsstyrelsen beslutade dock våren 2016 att inte satsa på en 

ishockeyprofil för killar. 

 

Barn- och utbildningsnämnden och kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige att besluta att motionen anses besvarad. 

 

Kommunfullmäktige beslutar den 25 september 2017 att återremittera motionen 

för att utreda om det finns någon gymnasieskola med NIU (nationell intagning) 

där det även finns individuellt val (profil) för ishockey, hur samverkan är mellan 

skolan och förening och hur verksamheten fungerar. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör i en tjänsteskrivelse den 2 november 

2017 hur två gymnasieskolor, i Leksand respektive Jönsköping, samverkar med 

ishockeyklubbar. 

 

Barn- och utbildningsnämnden beslutar den 22 november att återigen föreslå 

kommunfullmäktige att besluta att motionen anses besvarad.  

 

Beslutsunderlag 
Motionen 2017-04-04. 

Kommunfullmäktiges beslut om återremiss 2017-09-25. 

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-02. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2017-11-22. 

 

 

 



 

Sammanträdesprotokoll 
2017-12-05 
 

8(21) 

   
Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

 

Ks § 167  Ks2017/0235 141 

 

 

Policy för näringsliv 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar om redaktionella ändringar och föreslår att 

kommunfullmäktige antar policyn för näringsliv. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Näringslivsavdelningen har, på uppdrag av kommunstyrelsens arbetsutskott, 

tagit fram förslag till ny policy för näringslivsutveckling baserat på den tidigare 

näringslivstrategin. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anta policy för 

näringsliv. 

 
Beslutsunderlag 
Förslag till policy för näringsliv. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 
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Ks § 168  Ks2017/0314 141   

 

 

Medlemskap i föreningen Tunga Fordon 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet för mer information. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen informerar om föreningen Tunga Fordon, dess 

medlemmar och vad föreningen ger sina medlemmar. Den nytta Ljungby 

kommun skulle kunna tänkas ha av ett medlemskap i föreningen är till exempel 

olika typer av kompetensutbyte, workshops och liknande. Medlemsavgifter 

baseras på antalet anställda hos medlemmen och skulle för kommunens del bli 

ungefär 105 000 kronor per år.  

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar att gå 

med i Föreningen Tunga Fordon under ett år. I oktober 2018 utvärderas 

medlemskapet för ställningstagande om fortsättning eller avslutande.  

 

Beslutsunderlag 
Förslag till avtal om medlemskap. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 

 

Yrkanden 
Christer Henriksson (KD), Conny Simonsson (S) och Kerstin Wiréhn (V) yrkar 

att ärendet återremitteras för mer information. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska återremitteras 

enligt Henrikssons (KD) med flera yrkande eller om det ska avgöras idag och 

finner att ärendet ska återremitteras. 
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Ks § 169  Ks2015/0223 005 

 

 

Verksamhetsplan för bredband 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta verksamhetsplan för bredband. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Verksamhetsplan för bredband har syftet att beskriva kommunens nytta med 

bredband, strategi för utbyggnad, kommunens organisation samt uppföljning. 

Verksamhetsplanen är kopplad till policy för bredband, antagen av 

kommunfullmäktige 2016-12-19. I policyn framgår Ljungby kommuns mål och 

ansvar för bredbandsarbetet.  

 

Begreppet bredband innebär att anslutningen har hög överföringshastighet i båda 

riktningarna. Ambitionen är också att den ska vara stabil och tillförlitlig. 

 

Ljungby Energi har fått förslaget till verksamhetsplan för bredband på remiss. 

 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att anta verksamhetsplan 

för bredband. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-09. 

Förslag till plan. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 
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Ks § 170  Ks2016/0235 156 

 

 

Policy för landsbygdsutveckling 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar policy för 

landsbygdsutveckling. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram förslag till policy för 

landsbygdsutveckling. Policyn syftar till att ange den politiska inriktningen för 

hur Ljungby kommun vill arbeta med landsbygdsutveckling.  

 

Kommunledningsförvaltningen skriver att Ljungby kommun verkar för en 

levande och attraktiv landsbygd där helheten av kommunens geografiska yta 

tänks in vid beslutfattande.  Landsbygdsutveckling har sin utgångspunkt i 

kommunens vision och strategiska områden.  

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige antar policy för 

landsbygdsutveckling. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-16. 

Förslag till policy. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 
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Ks § 171  Ks2017/0360 005 

 

 

Avsiktsförklaring – Samverkan kring 
bredbandsutbyggnad i Region Kronoberg 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ansluta sig till den upprättade avsiktsförklaringen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen skriver att för utvecklingen i Kronobergs län är 

medborgarnas tillgång till ett välfungerande bredband en nyckelfråga. Regionen 

behöver därför en bred uppslutning och gemensam kraftsamling för att både nu 

och i framtiden säkerställa att vi har tillgång till en heltäckande 

bredbandsinfrastruktur av god kvalité.  

 

Regionfullmäktige fastställde i juni 2016 en regional bredbandsstrategi för 

Kronobergs län där målet är att år 2020 ska 98 % av alla hushåll och företag ha 

tillgång till bredband om minst 100 Mbit/s. Täckning för mobila samtal och 

mobilt internet ska vara god över hela länets yta och huvuddelen av de mobila 

tjänster som används ska inte hindras av geografiska tekniska begränsningar. 

Syftet med Bredbandsstrategin är att ge direktiv, stöd och vägledning i det 

strategiska och långsiktiga arbetet med att förverkliga det beslutade 

bredbandsmålet. 

 

Region Kronoberg inbjuder nu kommunerna i länet att samverka i denna fråga. 

Regionen lämnar förslag till en gemensam avsiktsförklaring som syftar till att 

genom strukturerad samverkan stimulera investeringar i digital infrastruktur i 

Kronobergs län. De kommuner som ansluter sig till avsiktförklaringen ska aktivt 

delta i dialogen avseende områden som är särskilt intressanta för kommersiell 

utbyggnad, samt i dialogen avseende erfarenhetsutbyte. Kommunerna ska också 

verka för att de bredbandsnät som byggs i kommunen är öppna nät och att aktivt 

samverka med aktörer när det gäller tillträde till befintliga bredbandsnätet. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 

ansluta sig till den upprättade avsiktsförklaringen. 
 

Beslutsunderlag 
Avsiktsförklaring Region Kronoberg 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 

 

Skickas till 
Region Kronoberg
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Ks § 172  Ks2017/0353 045 

 

Borgenförbindelse, regressavtal och avtal om 
medlemmarnas ansvar för Kommuninvests 
motpartsexponeringar avseende derivat 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar: 

 att Ljungby kommun bekräftar att ingången borgensförbindelse av den 

4 mars 2009 (”Borgensförbindelsen”), vari Ljungby kommun åtagit sig 

solidariskt borgensansvar såsom för egen skuld för Kommuninvest i 

Sverige AB:s (publ) (”Kommuninvest”) förpliktelser, alltjämt gäller 

samt att Kommuninvest äger företräda Ljungby kommun genom att 

företa samtliga nödvändiga åtgärder för ingående och vidmakthållande 

av borgen enligt Borgensförbindelsen i förhållande till Kommuninvests 

nuvarande och blivande borgenärer,    

 att Ljungby kommun bekräftar att regressavtalet undertecknat av 

Ljungby kommun den 27 juni 2011, vari det inbördes ansvaret mellan 

Kommuninvests medlemmar regleras för det fall Kommuninvests 

borgenärer skulle framställa anspråk gentemot någon eller några av 

medlemmarna enligt Borgensförbindelsen, alltjämt gäller,  

 att Ljungby kommun bekräftar att garantiavtalet undertecknat av 

Ljungby kommun den 27 juni 2011, vari Ljungby kommuns ansvar för 

Kommuninvests motpartsexponeringar avseende derivat regleras, 

alltjämt gäller,  

 att utse kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson och 

ekonomichef Magnus Johansson att för kommunens räkning underteckna 

alla handlingar med anledning av detta beslut. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ljungby kommun är medlem i Kommuninvest, som har till syfte att förmedla 

lån med fördelaktiga villkor till sina medlemmar. Medlemmarna är kommuner 

och landsting i Sverige. Kommunens samtliga lån och en stor del av koncernens 

lån är placerade hos Kommuninvest. Föreningens upplånings- och 

utlåningsverksamhet bedrivs i det av Föreningen helägda dotterbolaget 

Kommuninvest i Sverige AB (publ) (”Kommuninvest”).  

 

För att Kommuninvest i sin upplåning ska få bästa möjliga kreditvillkor på 

lånemarknaden återfinns i föreningens stadgar som villkor för medlemskap, att 

samtliga medlemmar enligt separat tecknad borgensförbindelse ska ansvara 

solidariskt såsom för egen skuld för Kommuninvests samtliga förpliktelser. 

Samtliga medlemmar har tecknat borgensförbindelse. Ljungby kommun 

utfärdade sin borgensförbindelse den 4 mars 2009. 
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Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 

förslaget. 

 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-08. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 
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Ks § 173  Ks2017/0374 156 

 

 

Bildande av ekonomisk förening Smålands Sjörike 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att bilda Smålands 

sjörike ekonomisk förening tillsammans med Värnamo kommun, Hylte kommun 

och Gislaveds kommun och att anta de föreslagna föreningsstadgarna. 

 

Finansiering sker via kommunledningsförvaltningens budget. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ljungby kommun föreslår tillsammans med Värnamo, Hylte och Gislaved att de 

fyra kommunerna bildar en ekonomisk förening med namnet Smålands sjörike 

ekonomisk förening. Föreningens ändamål är att bedriva utvecklingsarbete samt 

att utgöra en gemensam plattform för samarbete med andra aktörer. Föreningen 

kan också äga, driva och delta i olika projekt. 

 

Varje medlem ska delta i föreningen med ett insatsbelopp på totalt 10 000 

kronor. Varje medlem ska också årligen betala en medlemsavgift om 50 000 

kronor, viken fastställs av föreningsstämman. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår den 21 november 2017 att 

kommunfullmäktige beslutar att bilda Smålands sjörike ekonomisk förening. 

 

Beslutsunderlag 
Förslag till föreningsstadgar. 

Protokollsutdrag Ksau 2017-11-21. 

 

Skickas till 
Värnamo kommun, Hylte kommun och Gislaveds kommun
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Ks § 174  Ks2017/0363 100 

 

 

Antagande av ny förbundsordning för 
Kommunalförbundet Sydarkivera 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

 

 anta den nya förbundsordningen för Kommunalförbundet Sydarkivera i 

sin helhet, inklusive bilagor med nya förbundsmedlemmar och ekonomi, 

 att godkänna sin del av kostnaden för kommunalförbundet Sydarkivera 

år 2018 och den ekonomiska planen för 2019-2020. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Sydarkiveras förbundsfullmäktige har den 31 mars 2017 antagit ny 

förbundsordning att gälla från och med 2017-04-01 och begär att samtliga 

medlemmar antar den nya förbundsordningen. 

 

Förändringarna i den nya förbundsordningen inkluderar bland annat: 

 

1. Styrelsen kan vara upp till 11 ledamöter och 11 ersättare. 

2. Styrelsen kan ta beslut om höjd anslutningsavgift för nya 

förbundsmedlemmar. 

3. Efter antagande av förbundsordningen detta år behöver antagande av nya 

förbundsmedlemmar inte längre tas av gamla medlemmars respektive 

fullmäktige utan beslutas av Sydarkiveras förbundsfullmäktige. Nya 

förbundsmedlemmar tar förbundsordningen i sin helhet.  

 

Sydarkiveras förbundsfullmäktige antog den 31 mars 2017 också följande nya 

förbundsmedlemmar: Borgholm, Eslöv, Hässleholm, Hörby, Vadstena, Vellinge 

och Åtvidaberg. Sydarkivera har nu 18 förbundsmedlemmar. 

 

Sydarkivera har antagit en budget för 2018 och plan för 2019-2020. För år 2018 

betalar alla kommuner samma avgift 27 kr per kommuninvånare. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunfullmäktige att; 

 

1. Fullmäktige antar förbundsordning för Kommunalförbundet Sydarkivera i sin 

helhet inklusive bilagor med nya förbundsmedlemmar och ekonomi. 

2. Fullmäktige beslutar att i särskilt beslut utse ledamot och ersättare till 

förbundsfullmäktige. (Enbart anslutande kommuner) 
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3. Fullmäktige godkänner sin del av kostnaden för kommunalförbundet 

Sydarkivera år 2018 och den ekonomiska planen för 2019-2020. 

4. Finansiering av Ljungby kommuns del av Sydarkiveras kostnader 

år 2018 sker genom att [skriv andelsbelopp] kronor anslås [ange avsedd 

finansiering]. (Enbart anslutande kommuner) 

5. Enbart kommuner och regionförbund som innan årsskiftet 2017-2018 beslutar 

om ny förbundsordning kommer att ombilda kommunalförbundet Sydarkivera. 

 
 
Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-15 

Protokoll och förslag till förbundsordning med bilagor, Sydarkivera. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslag till beslut 2017-11-21. 
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Revidering av översiktsplanen – Programdialog 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att skicka förslaget till program för översiktsplanen 

på samråd.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommuners översiktsplaner anger inriktningen för den långsiktiga utvecklingen 

av den fysiska miljön i hela kommunen. Planen ska ge vägledning för beslut 

kring mark- och vattenområden samt hur den byggda miljön ska användas, 

utvecklas och bevaras. En översiktsplan beskriver förutsättningar, 

ställningstaganden och konsekvenser av kommunens långsiktiga planering samt 

hur kommunen avser att tillgodose riksintressen och miljökvalitetsnormer.  

 

Översiktsplanen bör också innehålla kommunens vision och vara dess 

strategiska dokument för den framtida utvecklingen. Planen är vägledande vid 

hantering av bygglov och detaljplaner, samt vid övriga beslut som rör mark- och 

vattenanvändning. Den är inte juridiskt bindande, men väger tungt i och med att 

den är förankrad med medborgare och myndigheter. 

 

Den första fasen i arbetet med att förnya översiktsplanen är att ta fram ett 

program med vision och mål, förutsättningar samt utmaningar och strategier. 

Handlingen har tagits fram med hjälp av förvaltningsövergripande arbetsgrupper 

och utifrån den omvärldsanalys som har genomförts 2017. Programmet ska 

fungera som ett avstamp i den fortsatta planeringsprocessen och vara ett 

underlag för medborgardialogen som genomförs under januari – mars 2018.  

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att skicka programmet till 

översiktsplan på programsamråd.  

 

Beslutsunderlag 
Programsamråd 2017-11-30. 

Miljö- och byggförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-11-29. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-11-21. 
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Revidering av verksamhetsplan gällande etiska riktlinjer 
för anställda och förtroendevalda 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta reviderad Verksamhetsplan gällande etiska 

riktlinjer för anställda och förtroendevalda. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen antog Verksamhetsplan gällande etiska riktlinjer för anställda 

och förtroendevalda i juni 2013, med revidering 2017. 

 

Planen rör anställdas och förtroendevaldas förhållningssätt. Anställda och 

förtroendevalda arbetar på medborgarnas uppdrag och i deras intresse. 

Förtroendet för kommunen hänger samman med att anställda och 

förtroendevalda inte låter sig påverkas av förhållanden som kan uppfattas som 

förtroendeskadliga.  

 

Inför revideringen av verksamhetsplanen har hänvisningar till andra dokument 

och adresshänvisningar till intranätet tagits bort. Inga andra ändringar har gjorts.  

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottet föreslår att kommunstyrelsen antar 

reviderad Verksamhetsplan gällande etiska riktlinjer för anställda och 

förtroendevalda. 

 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-10-20. 

Kommunstyrelsens personal-och arbetsmarknadsutskotts förslag till beslut 

2017-11-06. 

 

 

Skickas till 
Samtliga nämnder och bolag.
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Redovisning av meddelanden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Protokoll från gemensamma nämnden 2017-11-20. 

2. Minnesanteckningar från möte mellan presidierna i 

kommunstyrelsen i Ljungby/Älmhult/Markaryd samt 

gemensamma nämnden, 2017-10-02. 

3. Protokoll från Ljungbybostäder AB 2017-10-25. 

4. Beslut av Boverket om statsbidrag till kommuner för ökat 

bostadsbyggande, 2017-11-15. 
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Informationsärenden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Ekonomisk redovisning av socialnämnden. 

2. Redovisning av hur sponsorpengarna har använts 2017. 

3. Kommunstyrelsen informerar. 

 

 

 


